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September 2023 Van de (bijna ex) voorzitter  
 
Jawel, daar is hij toch weer en jawel u leest het goed: bijna ex voorzitter. 
De oplettende bridger heeft het wel begrepen. Op de algemene leden 
vergadering was de voorzitter aftredend, maar er was nog geen lid te 
vinden om hem op te volgen. Ik had me al voorbereid om dan definitief 
met pensioen te gaan. Lekker geen zorgen meer over de club. Lekker meer vrije tijd. 
Misschien weer nieuwe dingen opzoeken om de tijd nuttig of leuk in te vullen. Maar 
zoals wel vaker, gebeuren er onverwachte dingen waar je op moet inspelen en 
proberen om er flexibel mee om te gaan. Alles uit de handen laten vallen is ook niet 
mijn stijl en dus pak ik het gewoon weer op en behandel de lopende zaken zo goed 
mogelijk. 
En misschien is het wel beter om niet helmaal werkeloos te zijn, want dan slaat de 
verveling toe. 
 

www.gerarddebruijn.nl www.keesbalm.nl 
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Er ligt toch wat in het verschiet: Jos Hendriks kan en wil het volgend jaar het 
voorzitterschap van mij overnemen. 
 
Onze secretaris heeft een verslag opgesteld over de algemene leden vergadering en 
andere lopende zaken (zie verder in deze nieuwsbrief). Prima gedaan. Bedankt. 
 
Er zijn daarnaast ook altijd nog meer zaken, die de aandacht vragen. Zo is er bij de 
Jozefschool een nieuwe directie aangetreden: Marije den Daas is in augustus haar 
werk begonnen. Ik heb begin september samen met onze catering manager Linda 
kennis mogen maken met haar. Het was een plezierig gesprek. Maar ook bij de school 
gaan er dingen veranderen. Zo werd ons gemeld dat de koelkast in het keukentje, die 
wij steeds voor de bridgeclub mochten gebruiken, nodig was voor de Jozefschool zelf . 
Daarom hebben we een nieuwe koelkast gekocht en in de school neergezet.  
We hebben de problemen in de afgelopen winter met de verwarming besproken. 
Er zijn dingen vernieuwd aan de verwarming maar het werkt nog niet optimaal. Een 
probleem is o.a. dat niet alle afdelingen apart gestookt kunnen worden. Dat heeft 
waarschijnlijk tot gevolg dat er in de kerstvakantie geen oliebollen drive gehouden kan 
worden, omdat daardoor de stookkosten teveel oplopen. Het is nog niet definitief 
besloten maar we zouden het kunnen compenseren door einde seizoen wat te 
verschuiven.  
Zo waren er in de school ook nog wat andere aanloop problemen. Het koffiezet 
apparaat dat we al jaren gebruiken, was ineens verdwenen.  
In het cursuslokaal werkte het scherm niet goed en er mocht geen koffie apparaat 
neergezet worden. Het leslokaal was leeg en daarom zoeken naar tafels en stoelen. 
Het is voor de nieuwe directie ook allemaal even wennen, maar in goed overleg is 
alles goed opgelost . 
 
De vervolgcursus is gestart met 8 mensen en dat gaat geheel naar wens. 
 
We hebben reeds enkele avonden gebriged. Daarbij onstond nogal wat discussie over 
de aanschaf van een schudmachine. Het geld daarvoor is er wel, maar er ontstaat een 
wat andere manier van spelen. De WTC is ermee bezig.  Ik zou willen vragen laat de 
discussie nog even afwezig tot ze met een duidelijke uitleg komen. Er wordt een 
kostenplaatje gemaakt.  Dat is nog niet duidelijk: de één roept € 2.000,- maar ook  
€ 4.000,- wordt genoemd Er lijkt een meerderheid aanwezig voor de aanschaf, maar je 
moet dat wel zorgvuldig doen en niet overhaast. Daarom even rustig afwachten. We 
kunnen best nog een poosje gewoon met de hand schudden. Veel bridge plezier en 
gezond leven dan komt het allemaal dik voor elkaar. 
 
Kees Meewisse 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

www.dehelm.nl 
www.vanattenboek.nl 
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Van de secretaris: 
 
Bij de start van het nieuwe seizoen zijn er door het bestuur en de WTC enkele zaken 
besproken en besloten. Daarnaast zijn er een paar besluiten genomen in de ALV van 
28 augustus. 
Hieronder zijn de zaken beschreven die voor alle leden van belang zijn. 
 
Organisatie van de wekelijkse speelavonden. 
 
Dit seizoen wordt zowel op maandag als op donderdag gespeeld via het 
rankingsysteem. Als er behoefte aan is, zal nog een keer een uitleg over dit systeem 
gegeven worden. 
We spelen dus niet in blokken van zes avonden, waardoor er niet na ieder blok een 
winnaar is. Als vervanging hiervan wordt eind december het hoogst geklasseerde paar 
benoemd tot “winterkampioen” en aan het eind van het seizoen is het leidende paar de 
“zomerkampioen”. 
 
De wedstrijdkalender staat op de website. Hij loopt door tot eind mei 2024.  
In die jaarkalender staan ook een paar speciale gelegenheden: Kerstdrives op 18 en 
21 december, een oliebollendrive op 28 december, Paasdrives op 25 en 28 maart en 
het lentefeest op zaterdag 11 mei.  
 
We spelen dit seizoen geen viertallen, omdat veel leden dat minder leuk vonden of 
niet precies begrepen hoe de scores bepaald worden bij viertallen.  
Overigens gaan er wel twee viertallen meedoen aan de externe viertallencompetitie 
van het district. Op enkele avonden zullen we daarom spelers van andere clubs 
ontvangen als tegenstanders. 
 
 
Extra activiteiten. 
 
Naast de gewone speelavonden zijn er voor dit seizoen enkele bijzondere activiteiten 
gepland: 

− Na afloop van de gewone competitie zal er weer een aantal avonden zomerbridge 
worden georganiseerd. Afgelopen zomer is namelijk gebleken dat er voldoende 
belangstelling was om het enkele avonden te laten doorgaan. 

− Op 11 mei komt er weer een lentefeest. Omdat afgelopen voorjaar de locatie goed 
bevallen is, wordt voor volgend jaar in eerste instantie weer gedacht aan het 
Denksporthuis in Pijnacker. Alleen als de prijs ineens veel hoger wordt, zal ook het 
Witte Paard weer in beeld komen. 

− Er zijn plannen om voor het eerst sinds jaren weer eens een huis-aan-huisdrive te 
organiseren. Hellen Cohen neemt het voortouw. 

 
 
Contributie en prijs van de muntjes. 
 
Het bestuur had aan de ALV de keuze voorgelegd tussen gelijk houden van contributie 
en muntprijs, verlagen van de contributie en verlagen van de muntprijs. Hierover is 
tijdens de ALV levendig gediscussieerd. Veel leden bleken te vinden dat je alleen 
moet interen op de reserve als je weet welk niveau van de vrije reserve wenselijk is.  
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Daar moet het bestuur dus eerst beleid voor formuleren, waarbij rekening wordt 
gehouden met mogelijke ontwikkelingen in de toekomst die grote uitgaven met zich 
mee kunnen brengen. Als voorbeeld werd genoemd dat we wellicht een keer naar een 
eigen pand moeten overstappen en dat zelf moeten opknappen en inrichten. 
 
Verder werd door meerdere leden geopperd dat je de huidige financiële ruimte beter 
kan gebruiken voor de aanschaf van een dupliceermachine. Veel leden die hun niveau 
willen verhogen (veelal jongere leden) zien daar de voordelen van in omdat je na de 
speelavonden de kaartverdelingen kunt nakijken. Ook de wedstrijdleiders zijn er een 
groot voorstander van. Er lijken voldoende vrijwilligers te zijn om het werken met een 
dupliceermachine op zich te nemen. De WTC zal een advies opstellen aan het bestuur 
waarna het bestuur een beslissing neemt. De ALV gaat ermee akkoord dat de uitgave 
wordt betaald uit de vrije middelen ingeval het bestuur tot aanschaf besluit. 
 
Na de discussie wordt er gestemd over de keuze die aan de ALV was voorgelegd. De 
uitslag van de stemming was: 

− vóór het achterwege laten van beide verlagingen: 32 leden 

− vóór het verlagen van de contributie: 2 leden 

− vóór het verlagen van de muntprijs: 13 leden 

De ALV heeft dus besloten om de contributie en de muntprijs op de niveaus van het 
vorige seizoen te laten staan. 
 
 
Samenstelling van het bestuur. 

 
De termijn van Kees Meewisse als voorzitter van onze vereniging liep eigenlijk af op 
de datum van de ALV. Er zijn veel leden benaderd voor zijn opvolging, maar helaas wil 
niemand het voorzitterschap nu overnemen. Gelukkig is er wel iemand gevonden die 
dit vermoedelijk over een jaar wil doen, te weten Jos Hendriks. 
Met Jos is afgesproken dat hij in het komende jaar “meeloopt” met het bestuur en 
geleidelijk wat taken van Kees gaat overnemen. Het voorzitterschap van Kees wordt 
dus met een jaar verlengd en volgend jaar kan hopelijk aan de ALV worden 
voorgesteld om Jos tot voorzitter te benoemen. 
 
 
Ontwikkeling ledenaantal. 
 
Aan het begin van het vorige seizoen (dus per 1 september 2022) hadden we 99 
leden, waaronder vier niet-spelende leden. Bij de start van het nieuwe seizoen zijn er 
in totaal 96, inclusief de vier niet-spelende. De vermindering met drie leden is het 
saldo van: 

• acht aanmeldingen, te weten Guus van Krevelen, Wim van Aalst, Erwin 
Ramsamoedj, Evert Angad-Gauer, Emmy Angad-Gauer, Ton Rullens, Gerard 
Kooi en Brigitta Hendriks 

• elf afmeldingen, namelijk Marleen Buiter, Hetty van Bruggen, Babette Bremer, 
Floor van Hijkoop, Bram Slootweg, Bart Janssen, Adrie Mooijman, Ria 
Lindeman, Jan van den Berg, Carla Ouwehand en Tonny van der Zanden. 

Overigens zijn in het aantal per 1 september 2023 de cursisten nog niet meegeteld 
omdat nog niet vast staat dat ze lid blijven als halverwege het seizoen hun 
contributievrije lidmaatschap afloopt.   
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Kofferbridge. 
 
Gelukkig is er iemand gevonden die het beheer van de tassen (voorheen koffers) wil 
overnemen, namelijk Judith van de Ree. Zij verandert wel een en ander aan de manier 
waarop het loopt. In de nieuwe opzet is er één tas met 24 spellen en zijn er twee met 
12 spellen. Ze staan in onze kast in de Jozefschool en kunnen op speelavonden 
worden meegenomen als je dat even registreert op een lijst die erbij ligt.  
Er zijn geen kosten aan verbonden, maar natuurlijk wel prijzen voor het paar dat het 
hoogst scoort. 
 
 
Vervolgcursus voor beginners. 
 
Het merendeel van degenen die in het voorjaar de beginnerscursus hebben gedaan, 
wilde graag doorgaan met een vervolgcursus. De docent (Hans Nijssen) bleek wel 
bereid om die cursus te geven en ook nu weer op de maandagavond. 
De meeste cursisten zijn sinds 1 september lid van de NBC.  
 
 
Diversen. 
 
Tijdens de ALV is er weer een beroep gedaan op de leden voor meer barvrijwilligers. 
Ria Heintz heeft zich gelukkig aangemeld voor de maandag, maar meer reacties zijn 
van harte welkom omdat we het werk dan over meer mensen kunnen verdelen. 
 
Op onze website staat best veel informatie. Je kunt er bijvoorbeeld de uitslagen vinden 
nu er geen mails meer worden gestuurd na afloop van de speelavonden. Daarnaast 
vind je er de wedstrijdkalender, nieuwsberichten en contactgegevens van 
bestuursleden en andere functionarissen. Maak dus meer gebruik van de website 
https://22018.bridge.nl 

Om snel bij de uitslagen te komen kun je overigens ook gebruik maken van de NBB-

Uitslagenapp. Hoe je die kunt downloaden vind je op NBB-UitslagenService - 

Nederlandse Bridge Bond. Om de app te kunnen gebruiken moet je wel een account 

hebben bij de NBB. Heb je dat nog niet, dan kun je dat eenvoudig aanmaken door op 

de site van de NBB rechtsboven te klikken op “Inloggen” en dan een paar eenvoudige 

stappen te doorlopen. 

 

Drie leden (Wim van Aalst, Bonno Jongeleen en Peter van de Sande) gaan de cursus 
voor  arbiter volgen. Peter gaat daarnaast ook de cursus wedstrijdleider doen. 
 
Ben de Groot 
 
 
 
 
 

 
 

 
www.howdys.nl 
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Een bericht van de nieuwe koffertjesbridge coördinator: 
 
Beste bridgegenoten, 
 
Mijn naam is Judith van de Ree, 45 jaar, getrouwd met Sander en moeder van Marijn 
en Iris. Drie jaar geleden ben ik begonnen met bridge en inmiddels een fanatieke 
bridger. We (mijn man Sander, mijn buurman Jasper en ik) zijn na 
corona lid geworden van de Nootdorpse Bridge Club en spelen 
komend jaar op de donderdagavond. 
 
Zoals tijdens de ALV aangegeven heb ik het koffertjesbridge 
overgenomen van Bram Slootweg. Op dit moment is het als volgt 
ingericht: 

• De bridgespellen zitten niet in een koffer, maar in een tas. 
Lekker handzaam en fijn mee te nemen. 

• Elke tas heeft de volgende inhoud: vier biedboxen, een 
kompasplaat, een lijst om je naam op te zetten, de spelverdeling (niet stiekem 
spieken) en een aantal spellen. 

• De tassen verschillen op het aantal spellen. Er is één tas met 24 en twee 
tassen met 12 spellen. Mijn ervaring is namelijk dat 24 spellen bij thuisbridge 
nogal eens te veel spellen zijn om in één avond te spelen. 

• De tassen staan in de bridgekast van de Jozefschool. Makkelijk mee te nemen 
als je weet dat je komende week thuis gaat bridgen en volgende week plaats je 
ze weer terug in de kast. Zet wel even je naam op de lijst in de kast, zodat we 
weten bij wie de tas deze week verblijft. 

• Na 10x spelen worden er twee fantastische prijzen uitgedeeld voor de 
betreffende tas. Op de lijst in de tas staat, welke plaats een prijs krijgt. 
Natuurlijk blijven de prijzen nog even geheim! 

 
Ik hoop dat het zo duidelijk is en nog belangrijker dat er veel gespeeld gaat worden 
thuis. Makkelijker kan ik het niet maken denk ik, maar heb je tips of vragen, schiet me 
dan even aan op donderdagavond of bel me op 06-51262177. 
 
Hartelijke groet, 
Judith van de Ree 
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